
Referat kollegierådsmåde 
Den 14-04-2019 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- Sebastian 3230 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Mathias 3049 

- Maja 3045 

- Signe 1232 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

- LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- vi har modtaget forslag omkring P-kontrol fra KBH park. Henlægges til senere om nødvendigt.  

- Portnerne skriver at de har modtaget tape og vil fordele det til køkkenerne, dette er til syne 
ladende ikke omdelt endnu, Martin sender en reminder på mail til portnerne.  

- svar på forespørgsel omkring forsikringer: kollegianere i udvalg er de sikret?  



- Kollegiet har en del forsikringer, muligvis er udvalgene dækket under arbejdsskade forsikring, vi 
undersøger aktuelle vilkår ved mail til Lene Midtgaard ved Bækmark og Kvist og om de rent faktisk 
er dækket. Sebastian sender dem en mail. Der er endnu uafklaret hvordan det står. Simon Agerbo 
fra motion skal svares når vi finder ud af det.  

- Motionsudvalget fik ikke godkendt paragraf 8 i deres vedtægter. Vi kan godkende den version 
der hedder ”Ny” og IKKE ”Agerbo’s variant”. Vi udpensler ikke forskellene når der fremstår en 
godkendelig version.  Martin svarer Agerbo. Fødselsdags paragraffen er fin, og kan godkendes som 
den er.  

-  Mail fra Morten 3305: Amanda svarer Morten. Vi opdaterer beskeden på hjemmesiden: Rådet 
har ikke mulighed for at indføre yderligere regler, vores opslag har været for at hjælpe med at 
overholde regeringens gældende anbefalinger. Det er til en hver tid regeringens og folketingets 
love og retningslinier som er gældende. Brug jeres sunde fornuft. Vi takker for Mortens input.  

 

6. Nyt siden sidst 

- Huset er delvist åbnet, så kollegianerne nu kan komme ned og aflevere køkkensupplerings sedler 
og bilag.  

- De nye regler for affaldssortering: midlertidigt i bero. Bioaffald bliver problematisk at få sorteret 
fra mener portner Claus. Portnerne er i kommunikation med kommunen.  

- Der er bestilt lys til Huset. Godt 7.000, Barbestyrelsen betaler halvdelen.  

- Der er kloak arbejde i gang på parkeringspladserne.  

 

7. Konto Update 

- Der er 334.000, før der er overført køkken penge og køkkensupplering. 

 

8. Fødselsdagen og Corona 

- Signe 1232: Fødselsdagen kan ikke længere holdes i August grundet corona. 

- Forslag 1: fordele over 2 weekender 

- forslag 2: forkortet version over en weekend, med en enkelt stor fest om lørdagen.  

- uanset hvad kræves flere nye medlemmer for at det kan lade sig gøre.  

- Signe 1232 forsøger at finde nye medlemmer til at afvikle fødselsdagen, vi ser situationen an 
indtil næste rådsmøde.  

 



9. Overdækket cykel parkering 

- Forslag om at overdække cykelparkeringen ved blok 1 og 3, Rådet afslår med begrundelsen at der 
er rigelig overdækning i kælderen hvor der også er opvarmet om vinteren. Størstedelen af 
parkerings kapaciteten er i kældrene, hvorfor der ikke er mangel på overdækket plads.  

 

10. klagesager, procedurer m.m. 

- Skydes til næste møde. 

Rådets procedurer og klagevejledningen skal opdateres og udpensles til næste gang.  

 

11. Stole til rådslokalet 

- Skydes til næste gang. I rådets facebook gruppe kigger vi på forslag inden mødet.  

 

12.Planlægning af næste møde 

- booking af lokaler 

- Martin booker lokaler.  

- Dato næste møde er d. 27/4 klokken 19. Er næste gang.  

 

13. Punkter til næste gang 

- pkt. 10 og pkt. 11. 

 

14. Evt. 

- Der er korrigeret i Rådets indstilling til kommende bestyrelsesmøde.  

 


